
         
  

Parochie Maria 
Moeder van Barmhartigheid 
 
Parochiecomité Obbicht 

 
 

Verslag  van de vergadering van het Parochiecomité op 
 
Maandag 4 december ten huize van Jan Hermans.  
 
 
1. Opening en vaststelling agenda 

Ben Haerkens opent de vergadering en heet iedereen welkom. 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

2. Bespreking verslag en actielijst n.a.v. vergadering d.d. 11 september jl.  
Verslag. Lion  merkt op dat de naam Cioskoop als volgt geschreven moet worden : 
CIOScoop 12. Dit wordt in het verslag gewijzigd. Hierna wordt nog over de (huidige) 
opbrengst van de zonnepanelen gesproken. 
 
Actielijst. De waterafvoer moet nog met William en Jos afgestemd worden. 
Zonnepanelen. Donatus. Ger Theelen heeft getracht met Donatus contact te hebben 
maar dit lukt nog niet. Wachten op de nieuwe polis 2024. Staat dit er dan nog niet bij 
dan opnieuw contact opnemen. 
Onkruidbestrijdingsmiddel Round Up. Jan zal proberen bij het tuindersbedrijf van de 
buren los te krijgen of hij dit middel aan ons kan verkopen. 
 

3. Binnengekomen en uitgaande stukken 
Dit is niet van toepassing. 
 

4. Overleg met Concordia Obbicht inzake kerkgebouw 
- Concept-samenwerkingsovereenkomst 
Ben stelt voor om de huidige versie ook door derden te laten lezen. Wellicht komen er 
dan nog punten aan het licht die van belang kunnen zijn. B.v. cie. Gebouwen en 
Terreinen. 
Lion heeft na lezing z.i. nog enkele opmerkingen.  
Artikel 1. Doel van de overeenkomst. 
Het gaat hier over de verdeling van de (investerings)kosten. We moeten hier kijken bij 
de gezamenlijke rekening.  
Ben zegt dat de afspraak is om een exploitatierekening te hebben. Hierop staan alle 
inkomsten en uitgaven vermeld. 
Er volgt een uitvoerige discussie over de begrippen Faciliteitsbeheer Parochie en 
Faciliteitsbeheer Concordia. Hier moet nog eens goed naar gekeken worden. 
Bij 3.3 inzake sacrale momenten. Hier wordt een aantal activiteiten genoemd. Ben vindt 
hier een white-list beter op zijn plaats. Lion noemt vervolgens een aantal negatieve items 
die niet in een kerkgebouw thuis horen. 
Ben zegt dat de parochie tenslotte bepaalt wat wel en niet kan. 
Artikel 5.1 en 5.2 zijn volgens Lion dubbel-op. 
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Over deze artikelen wordt vervolgens uitvoerig gediscussieerd. Het gaat hier dan met name 
over de plaats van de eredienst in het multifunctionele gebouw. 
 
- Actiepuntenlijst Ruud Jennekens 
Lion zegt dat hij morgen en overmorgen gesprekken heeft met 2 architecten. Hij zal hun 
het plan van eisen voorleggen alsook de scans van de tekeningen die hij heeft gemaakt. 
Het gaat om de architecten Nieuwenhuizen en Hendrickx. 

 
5. Terugblik op evaluatie Sacramentsprocessie 
Het parochiecomité is van mening dat het een zinvolle bijeenkomst was.  
Lion merkt op dat hij een uitnodiging van pastoor van de werkgroep Evenementen heeft 
gehad. Het bleek dat het alleen over de processie ging. Ben zegt dat dit ook in cie. 
Pastoraal is besproken. 2 belangrijke dingen : ongeacht de weesomstandigheden → er is 
altijd een processie. Bij slecht weer processie in de kerk, alsook de processies van 
Grevenbicht en Obbicht blijven ongemoeid. Ook is afgesproken dat de processies van Born, 
Buchten en Holtum gaan kijken naar meer gezamenlijkheid. Lion heeft de indruk dat met 
name in Born niets zal gaan veranderen. Hij refereert ook nog aan een bijna-incident met 
een auto in de processie in Born. 
Ben zegt dat de parochiecomité’s en de koren en de communicanten/vormelingen 
worden uitgenodigd voor deelname aan alle processies. 
Het verslag van de cie. Pastoraal staat inmiddels op de site.  
Het overleg over de processies om die nieuw leven in te blazen en laat Grevenbicht en 
Obbicht ongemoeid. Het moest gaat over de andere dorpen. Dit is niet aan de orde 
geweest.  
Jan zegt dat hij vanavond met René Doijen en Hub Alberts het Willibrordusbeeld gaat 
bekijken. Het is de bedoeling om dit in de processie mee te dragen. Ben merkt nog op dat 
René wellicht een kandidaat voor het parochiecomité kan zijn. 
 
6. Terugblik bijeenkomst Kerkenvisie 
Ben leest voor uit zijn aantekeningen van de bijeenkomst inzake Kerkenvisie. ‘Op 22 
november is het conceptverslag van de Kerkenvisie besproken waar tevens de vraag van 
het bisdom over de toekomst van de kerkgebouwen aan de orde is geweest. Waar staan we 
over 5 jaar, 10 jaar en 20 jaar. Over 5 jaar zijn mogelijk nog alle kerken open, over 10 jaar 
3 kerken en over 20 jaar nog 1 kerk’.  
Ben zegt dat er een verschil is om een kerk aan de eredienst onttrekken of het versoberen 
van een aantal kerkdiensten. Hier moet serieus naar gekeken worden. 
Bij dit laatste krijgt men dan het kapelidee, pastoor Houwman is hier een groot voorstander 
van, het wordt dan voor hem een stuk gemakkelijker. 
Jan zegt dat we nog moeten reageren op de vraag van vicaris Quaedvlieg m.b.t. het aantal 
kerken in onze parochie. Een volgende stap van het parochiebestuur zou kunnen zijn : we 
schatten in dat er over 5 jaar mogelijk nog alle kerken open zijn, over 10 jaar 3 kerken en 
over 15 jaar nog 1 kerk. Een tussenvorm kan zijn : onttrek de kerk aan de eredienst of om 
de gemeenschappelijkheid van de vieringen b.v. in Obbicht de eerste zondag van de maand 
in Obbicht een viering etc. 
Het onderwerp Kerkenvisie staat uiteraard ook op de agenda van het parochiebestuur. 
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7. Vergaderschema en rooster koffiedrinken 2024 

Het voorliggende vergaderschema en het rooster koffiedrinken worden goedgekeurd. 
 

8. Informatie vanuit Parochiebestuur 

Jan haalt enkele punten uit de bestuursvergadering naar voren. 
- Aanleveren registers aan het gemeentearchief. Ger Theelen zegt dat de eerste 100 
jaar niet hoeven te worden ingeleverd. Lion is van mening dat we niets moeten inleveren 
want we moeten ook kunnen terugkijken. 
Er wordt wel vanaf 1 januari 2023 één centraal register voor doopsels/vormsels, huwelijken 
en overlijdens gehanteerd. Ook komt er een centrale parochiestempel. 
Er is afgesproken dat er bij woorddiensten (overlijdens) ook 2 collectes worden gehouden, 
collecte en offergang. 
- De tarieven 2024 zijn accoord bevonden. 
- De concept-begroting 2024 is door het bisdom niet goedgekeurd, maar bij een 
herziening door de penningmeesters samen met Ger Theelen is het tekort teruggebracht tot 
plm. € 23.000,--.  

- Pastoor Houwman gaat een korenoverleg plannen, Ben zegt dat dit is gebeurd. 
 
9. Activiteitenkalender, besluitenlijst  
- Jaarlijks etentje. Jan Hermans zal dit organiseren, bij voorkeur in januari. 
- Kerkhofmedewerkers. Deze zijn niet veeleisend. Lion zegt dat wanneer zij iets nodig 

hebben bv. materialen, zij deze zeker krijgen. Zo is onlangs een tweedehands 
grasmachine aangeschaft voor € 60,--. 

- Controle bladeren. Lion zegt dat dit centraal door fa. Verkoelen verzorgd wordt. 
 

10. Rondvraag 
Lion zegt dat hij een 6-tal tuinders heeft aangeschreven voor de herinrichting van het 
kerkhof. Er heeft een 2-tal bedrijven gereageerd. Het wachten is nu op de overigen. 
Ben zegt dat in de bijeenkomst van cie. Gebouwen en Terreinen de conversie van het 
grafbestand van Excel naar DocBase aan de orde geweest. Dit moet z.s.m. opgepakt gaan 
worden. 
Jan vindt dat er een nieuw altaar moet komen, het huidige altaar is veel te zwaar. Het 
moet de laatste tijd vaak verplaatst worden. Lion denkt meer aan een goed hulpmiddel bij 
het vervoer van het altaar, bv. een hellingbaantje. 
Harie Paland heeft gevraagd voor een goede verlichting aan de zijkant van de kerk. Het is 
daar erg donker. Lion gaat dit bekijken. 
Het kruis boven de hoofdingang zal in het voorjaar met behulp van het steiger van Born 
gemonteerd worden. 
Lion wil een aantal lampen bestellen voor de plafondverlichting om te vervangen. 2700 
Kelvin of 3000 Kelvin. Hij gaat 4 lampen ‘daglicht’ bestellen. Jan stelt voor om dit met Ivo 
en Ruud te bekijken. 
 
11.      Sluiting 

Niets meer aan de orde zijn de sluit Ben de vergadering en wenst iedereen een prettige 
voortzetting van de dag. 
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Vergaderdatums 2023 
 
Ma 16 januari   Jan Hermans   Ma 3 juli  Lion Demarteau 
Ma 27 februari Lion Demarteau  Ma 11 september Ben Haerkens 
DI 11 april  Ben Haerkens   Ma 4 december Jan Hermans 
Di  23 mei  Jan Hermans    

 

 

Handtekening voor akkoord verslag : 

 

Ben Haerkens    Lion Demarteau   Jan Hermans 

 

 

 

 

…………………………………………  …………………………   ………………………………
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Actielijst n.a.v. PC vergadering d.d. 4.12.23    No. 7-2023 

 

NR. Datum 

afspraak 

 

Onderwerp Actie door Datum 

gereed 

 1 06-12-21 Bekijken plaatsing kaarsenstandaard met offerblok in Willibrorduskapel Ben      24-02-22 

2 06-12-21 Slopen bloemenbak in Mariakapel en afvoeren naar gemeentewerf  Lion 24-02-22 

3 12-01-22 Annuleren opdracht renovatie kerkhof door van Didden Lion 24-02-22 

4 12-01-22 Installeren watertappunt buitenkant parochiezaaltje Lion 15-06-22 

5 12-01-22 Reparatie waterafvoeren sacristie en keuken Lion 01-10-22 

6 12-01-22 Opruimen archief Lion/Jan 01-01-24 

 7 24-02-22 Opvragen 2e offerte renovatie dak laagbouw Lion 27-06-22 

 8 24-02-22 Kerkbanken op Marktplaats en facebook te koop zetten Lion 04-04-22 

9 12-09-22 Controleren van de noodverlichting en evt. lampen verwisselen Lion 01-10-22 

10 21-11-22 Aankoop roundup voor termijn van 5 jaar Lion 23-05-23 

 11 11-04-23 Bestellen 25 vlaaien bij bakkerij Demandt Lion 01-06-23 

12 23-05-23 Waterafvoer kerkdak herstellen → door fa. Verkoelen Lion z.s.m. 

13 03-07-23 Navragen verzekering zonnepanelen → wachten op nieuwe polis Donatus Jan begin 2024 

14 03-07-23 Contact met Jo Perebooms m.b.t. onkruidbestrijding Ben 11-09-23 

15 03-07-23 Beschikbaarheid formulier risico-inventarisatie nakijken Ben 11-09-23 

16 04-12-23 Organiseren jaarlijks etentje PC Jan januari 2024 

17 04-12-23 Bekijken beter verlichting zijkant kerk Lion z.s.m. 

18 04-12-23 Montage kruisbeeld boven hoofdingang kerk Lion voorjaar 2024 

19 04-12-23 Proefdraaien met nieuwe ledlampen kerkplafond Lion voorjaar 2024 

20 04-12-23 Conversie begraafplaatsadministratie van Access naar DocBase PC 01-03-24 

 21 04-12-23 Hellingbaan maken tbv verplaatsing altaar Lion 01-03-24 

      

     

 

 
 

 


